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Abstract (en)
A loudspeaker (10) with bayonet fixing noses (17) also exhibits, apart from the features known from conventional speakers of this type, projections
19 which are constructed in such a manner that they cover insertion slots (15) on the holding device (11) when the speaker is assembled. Due to
the projections, so-called acoustic shorts are avoided in the case of open loudspeakers. This considerably improves the acoustic characteristics.
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Abstract (de)
Ein Lautsprecher (10) mit Bajonettverschlußnasen (17) weist außer den von herkömmlichen derartigen Lautsprechern her bekannten Merkmalen
noch Vorsprünge 19 auf, die so ausgebildet sind, daß sie in montiertem Zustand des Lautsprechers Einführschlitze (15) an der Haltevorrichtung (11)
abdecken. Durch die Vorsprünge werden bei offenen Lautsprechern sogenannte akustische Kurzschlüsse vermieden. Das akustische Verhalten ist
dadurch erheblich verbessert.
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